
Antwoord: Ja, het college is bekend met de berichtgeving.

5. Welke gevolgen heeft de afwijzing voor de woningbouwopgave in Flevoland?

Antwoord: Nee, er is geen sprake van een terugboeking naar het FVA. De afwijzing van de subsidie 
door het rijk heeft betrekking op een project van de gemeente Almere, te weten 
campusontwikkeling in de binnenstad. De aanvraag is onder verantwoordelijkheid van de gemeente
Almere ingediend. De relatie met het Fonds Verstedelijking Almere (FVA) is beperkt tot het FVA 
project ‘Kenniscampus stadshart’ die in het meerjarenprogramma FVA 2021-2025 als volgt 
geprogrammeerd staat:

3. Wordt het bedrag dat PS via het Fonds Verstedelijking Almere (FVA) beschikbaar hebben 
gesteld voor dit project teruggeboekt naar de Provincie Flevoland? Zo niet, waarom niet?

4. Welke gevolgen heeft de afwijzing voor de overige uitvoeringslijnen binnen de FVA? Kunt u hier 
een overzicht van geven?

Antwoord: Op basis van de huidige inzichten heeft de afwijzing door het Rijk van dè gevraagde 
subsidie in de Ie tranche vooralsnog geen gevolgen voor de woningbouwopgave in Flevoland.

Antwoord: Op basis van de huidige inzichten heeft de afwijzing door het Rijk van de gevraagde 
subsidie in de Ie tranche geen gevolgen op de planning van het FVA project ‘Kenniscampus 
stadshart’ en andere uitvoeringslijnen binnen het FVA. Mocht te zijner tijd blijken dat het project 
van de gemeente Almere geen doorgang kan vinden dan zullen wij u zo spoedig mogelijk nader 
berichten over de mogelijke consequenties voor het FVA.

Antwoord: Ja, het college is bekend met de reden van afwijzing van de aanvraag van de gemeente 
Almere voor een subsidie ter dekking van een deel van de onrendabele top op de 
campusontwikkeling in de binnenstad waar de gemeente Almere 1.000 tot 1.500 woningen toevoegt 
met dit project. De aanvraag is door BZK afgewezen in de Ie tranche omdat de business case op 
onderdelen van de nieuw te bouwen parkeergarage onvoldoende is onderbouwd. De gemeente 
Almere heeft van BZK een korte technische toelichting op deze afwijzing gehad. Bij de gemeente 
Almere en BZK is een positieve grondhouding om deze aanvraag van een juiste onderbouwing te 
voorzien in de tweede tranche. Als er in de tweede tranche goedkeuring (aanvraag oktober 2020, 
bekendmaking februari 2021) volgt dan is er sprake van een vertraging van ongeveer een half jaar 
voor dit project. Mocht dit onverhoopt uitblijven dan is het aan het college van de gemeente 
Almere een sluitende begroting te presenteren voor deze ontwikkeling.

Schriftelijke statenvragen van de Statenfractie van Forum voor Democratie over de afwijzing 
door het Rijk van een subsidie voor een schoolcampus te Almere, ingediend op 11 september 
2020 (ontvangen op 14 september), en de antwoorden daarop van het college van 
Gedeputeerde Staten zoals vastgesteld op 13 oktober 2020 (2682214).

De afwijzing door het Rijk van de gevraagde subsidie in de Ie tranche heeft op basis van de huidige 
inzichten vooralsnog geen gevolgen op de planning van het FVA project ‘Kenniscampus stadshart’.

1. Bent u bekend met het bericht ‘8 miljoen euro voor schoolcampus afgewezen' van Omroep 
Flevoland op 10 september 2020?

2. Bent u bekend met de reden(en) van het Rijk om de aanvraag af te wijzen? Zo nee, bent u 
bereid deze te achterhalen en te delen met PS? Zo nee, waarom niet?

• 2023 Voorbereiding, definitief ontwerp nieuwbouw Windesheim en Voorbereiding en
ontwerp studentenhuisvesting

o 2024 Realiseren nieuwbouw Windesheim en studentenhuisvesting 
® 2025 Nieuwbouw klaar



Antwoord: Deze aanvraag heeft geen relatie met de Flevocampus en is dus ook niet van invloed op 
de gestelde doelstellingen van de Flevocampus.

7. Welke gevolgen heeft de afwijzing voor Almere en Flevoland voor het aantrekken van 
studenten?

8. Welke gevolgen heeft de afwijzing op het aantrekken van bedrijven en het creëren van 
werkgelegenheid in Flevoland?

Antwoord: De aanvraag van de subsidie voor de campus ontwikkeling in de binnenstad van de 
gemeente Almere is gedaan door en onder verantwoordelijkheid van de gemeente Almere. De 
relatie met het FVA is beperkt tot het FVA project ‘Kenniscampus stadshart’. Mocht te zijner tijd 
blijken dat het Almeerse project geen doorgang kan vinden dan zullen wij u zo spoedig mogelijk 
nader berichten over de mogelijke consequenties voor het FVA.

12. Waarom is PS niet meteen geïnformeerd over de afwijzing en waarom moesten PS dit nieuws 
eerst van de regionale omrOep vernemen?

Antwoord: Ja, de gemeente Almere gaat een (aangepast) voorstel in de 2® ronde in oktober 
indienen. Berichtgeving over de uitkomst van de aanvraag wordt verwacht medio februari 2021.

Antwoord: Op basis van de huidige inzichten heeft de afwijzing door het Rijk van de gevraagde 
subsidie in de Ie tranche vooralsnog geen gevolgen voor het aantrekken van studenten.

Antwoord: Deze aanvraag heeft geen relatie met de Flevocampus en is dus ook niet van invloed op 
de gestelde doelstellingen van de Flevocampus.

13. Wanneer kan PS de evaluatie verwachten waarin duidelijk gemaakt wordt waarom de aanvraag 
is afgewezen, of daar nog punten in zitten die eventueel verwijtbaar zijn aan de opstellers van 
de aanvraag, en welke lessen eruit getrokken kunnen worden voor eventueel volgende 
aanvragen - zowel inhoudelijk als t.a.v. de betrokkenen bij het opstellen van de aanvraag.

10. In hoeverre kan er vanuit de MRA nu een bijdrage geleverd worden om de doelstellingen van de 
Flevo Campus alsnog haalbaar te maken? Wat is de toegevoegde waarde van de MRA bij het 
realiseren van dit project?

9. Welke bedrijven hebben zich gecommitteerd aan de Flevo Campus? Welke daarvan haken af 
omdat de aanvraag bij het Rijk is afgewezen?

Antwoord: Op basis van de huidige inzichten heeft de afwijzing door het Rijk van de gevraagde 
subsidie in de Ie tranche vooralsnog geen gevolgen voor de vier genoemde doelstellingen.

11. De kenniscampus draagt voor de korte en middellange termijn bij aan:
Groei van het (hoger geschoold) arbeidspotentieel voor bestaande en nieuwe 
werkgevers in Almere en Flevoland;
Levendigheid in het centrum: studenten kleuren de stad en zorgen voor een levendig 
klimaat en een ander bestedingspatroon;
Stimuleren en versterken van (sociaaleconomische) netwerken in Almere en de regio; 
Studenten kunnen met stages en opdrachten werken aan maatschappelijke en 
economische thema’s en kunnen partijen (overheid en ondernemers) verder helpen. 

Kan het college voor ieder van deze vier doelstellingen aangeven wat de consequenties van de 
afwijzing zijn?

Provincie Flevoland
6. Gaat de gemeente Almere het voorstel in de tweede ronde in oktober opnieuw indienen bij het 

Rijk? Zo nee, hoe gaat Almere de ambities alsnog waarmaken?

Antwoord: Op basis van de huidige inzichten heeft de afwijzing door het Rijk van de gevraagde 
subsidie in de 1e tranche vooralsnog geen gevolgen voor het aantrekken van bedrijven en het 
creëren van werkgelegenheid in Flevoland.



Provincie Flevoland
Antwoord: De afwijzing van de subsidie door het rijk heeft betrekking op een project van de 
gemeente Almere, te weten campusontwikkeling in de binnenstad. De aanvraag is onder 
verantwoordelijkheid van de gemeente Almere ingediend. De relatie met het Fonds Verstedelijking 
Almere (FVA) is beperkt tot het FVA project ‘Kenniscampus stadshart’. Mocht te zijner tijd blijken 
dat het Almeerse project geen doorgang kan vinden dan zullen wij u zo spoedig mogelijk nader 
berichten over de mogelijke consequenties voor het FVA.




